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PROTOKÓŁ NR XXIV/09

z Sesji Rady Gminy w dniu 9 luty 2009 roku w
lokalu Urzędu Gminy w Ciechanowie pod
przewodnictwem Pana Eugeniusza
Olszewskiego – Przewodniczącego Rady Gminy.

W Sesji uczestniczyło

- 14 radnych na stan 15 radnych

- 29 sołtysów na stan 34 sołtysów.

Listy obecności w załączeniu do protokołu.

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli:

1. Marek Kiwit – Wójt Gminy

2. Maria Nadratowska – Sekretarz Gminy

3. Ewa Jędrzejewska – Skarbnik Gminy

4. Adam Olszewski – Radca Prawny

5. Iwona Sapkowska- Dyrektor Gimnazjum w



Gumowie

6. Paweł Osik – Kierownik Posterunku Policji

Pan Eugeniusz Olszewski – Przewodniczący
Rady Gminy otwierając posiedzenie powitał
wszystkich obecnych oraz stwierdził quorum
władne do podejmowania prawomocnych
uchwał.

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek dzienny obrad:

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku dziennego obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej
Wójta.

5. Interpelacje i zapytania Radnych.

6. Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.



7. Uchwalenie budżetu gminy na 2009 rok.

8. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi
Ciechanowskiemu na przebudowę drogi
powiatowej w Kownatach Żędowych.

9. Przyjęcie uchwały w sprawie rocznego
programu współpracy z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2009.

10. Przyjęcie „ Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Przemocy
i Narkomanii na 2009 rok.

11. Podjęcie uchwały o wyrażeniu zgody na
nabycie na własność gminy nieruchomości w
Chruszczewie.

12. Przyjęcie regulaminu wynagrodzenia
nauczycieli i dyrektorów szkół na rok 2009.

13. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia



zgody na nabycie na własność gminy
nieruchomości gruntowej w miejscowości
Kargoszyn.

14. Przyjęcie uchwały w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej
na 2009 rok.

15. Odpowiedzi na pytania i wnioski.

16. Wolne wnioski i zapytania.

Zamknięcie obrad.

Ad.2

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że
został złożony wniosek o umieszczenie w
porządku obrad projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
gruntowej w miejscowości Kargoszyn.
Poinformował, że Pani Skarbnik złożyła
wniosek o wyłączenie z porządku obrad
punktu 13 dotyczącego przyjęcia uchwały w
sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości
w ramach pomocy de minimis. Pani Skarbnik
poinformowała, że UOKiK, do którego



zwróciliśmy się z prośbą o zaopiniowanie
odesłał w/w projekt uchwały do Ministerstwa
Rolnictwa skąd nie otrzymaliśmy jeszcze
odpowiedzi.

Przewodniczący zaproponował aby w złożony
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
nabycie na własność nieruchomości w
Kargoszynie umieścić w punkcie 13 w miejsce
zdjętej z porządku obrad uchwały w sprawie
zwolnień w podatku od nieruchomości w
ramach pomocy de minimis.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek
obrad wraz z wprowadzonymi zmianami.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował
przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez
wprowadzania zmian i bez czytania. Wniosek
swój uzasadnił tym, że sam osobiście zapoznał
się z treścią protokołu i odzwierciedla ona w
pełni przebieg obrad. Ponadto poinformował,
że protokół był wyłożony do wglądu w



sekretariacie Urzędu Gminy i każdy mógł się
zapoznać z jego treścią.

Rada Gminy Ciechanów jednomyślnie przyjęła
protokół z poprzedniej Sesji.

Ad.4 Sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej Wójta.

Pan Wójt poinformował o usterce na hali
sportowej w szkole w Gumowie. Powiedział, że
prawdopodobnie przyczyną usterki było
obcięcie śrub na dźwigarze. Powiedział
również o spotkaniach, które odbyły się w tej
sprawie z konstruktorami i projektantami hali
sportowej.

Pan Wójt poinformował o nawiązaniu
współpracy z firmą „Westmor”, która zajmuje
się doradztwem w sprawie pozyskiwania
funduszy z UE.



Poinformował także, że zostały ogłoszone dwa
przetargi na letnie utrzymanie dróg oraz na
budowę zbiornika wyrównawczego wChotumiu.

Przedstawił również jak kształtują się dopłaty
do powiatu w innych gminach. Powiedział, że
gmina Regimin dopłaca około 249.000,00 zł,
gmina Opinogóra 191.000,00 zł, gmina Ojrzeń
325.000,00 zł, gmina Sońsk 170.000,00 zł, zaś
gmina Ciechanów około 200.000,00 zł.

Ad.5 Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Majkowski zwrócił się z prośbą do
Wójta aby skontaktował się z Urzędem w
Regiminie odnośnie remontu drogi łączącej
Targonie z Ropelami. Poprosił także o zmianę
przystanku autobusowego linii numer 2 by
zatrzymywał się bliżej szkoły koło „Kanałów”.
Poinformował także o tym, że mieszkańcy
dzwonią w sprawie przedszkola dlatego też
trzeba w tym zakresie podjąć jakąś decyzję.
Zwrócił się z prośbą o podłączenie kanalizacji
w gminnym budynku w Kargoszynie.



Radny Frączkowski poinformował, że z Panią
Prezydent Ewą Gładysz były prowadzone
rozmowy w sprawie remontu ul. Pęchcińskiej
jednakże nie uzyskaliśmy w tej sprawie żadnej
obietnicy.

Radna Jankowska poinformowała o bardzo
złych warunkach na drodze przy budynku
komunalnym w Chruszczewie. Powiedziała
również, że przy ul. Młynarskiej koniecznie
trzeba postawić lustro ze względu na
niebezpieczny wyjazd.

Radny Olszewski poinformował, że na Sesję
zaprosił Posła Aleksandra Soplińskiego
jednakże nie skorzystał on z z tego
zaproszenia.

Radna Jezierska podziękowała za wsparcie
finansowe choinki dla dzieci zorganizowanej w
Grędzicach. Poinformowała także, że na
terenie gminy powstała organizacja
„Ekogmina”, która będzie pilotowała sprawę
tzw. „śmieciowiska”. Zwróciła się z pytanie do
Pana Wójta czy w budżecie gminy będą



uwzględnione wnioski zaproponowane na
komisji oświatowej.

Zapytała także czy fundusze uzyskane z
programu „Odnowa Wsi” będą przeznaczone
na dofinansowanie remontu świetlic na
terenie gminy.

Ad.6 Wypowiedzi i zapytania Sołtysów

Sołtys z Niechodzina poinformował, że pan,
który wynajmuje świetlicę w Niechodzinie nie
reguluje opłat za energię elektryczną.

Sołtys z Mieszki Wielkie

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad
Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim uczestnikom Sesji za przybycie i
zamknął posiedzenie.

Protokołowała 
Katarzyna Borawska

Przewodniczący Rady Gminy
Eugeniusz Olszewski


